

Møtereferrat

Styremøte 3.10.2023



Dato: 3.10.2023	Møteleder: Marion Gjertsås
Sted: Marte	Referent: Liv Inger Lamøy

Til stede: Marion Gjertsås, Line Woldmo, Liv Inger Lamøy, Marte Finseraas, Hedda Finseraas Moldestad	Sendes til: alle i styret Postes på hjemmesiden.
Forfall: Gry Tveten Aune, Anne Martine Eggen	

Sak nr.	Tekst	Ansvar
1	<p>Referat fra forrige møte Godkjent på chat allerede.</p>	
2	<p>Komiteene:</p> <p>Sportskomite/Anne Martine:</p> <ul style="list-style-type: none"> • evaluering av avholdte arrangement, læringspkt? Status på økonomi på KM enda er ikke klar ennå. • planer for høsten Planlagt høststevne, forutsatt at det er nok påmeldte. • plan for 2024 Terminliste til 2024 tas opp på neste møte i sport-komiteen. <p>Kurs- og aktivitetskomite/Line:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Planer fremover høsten 2023 Dato for julebord flyttes til 11. November pga kollisjon med annen aktivitet. Julebordet blie på Sagatun grendahus. Start kl. 18.00 Mat bestilles. Egenandel på 250 pr pers. Drikke må alle ta med selv, foruten brus. Nissen kommer. Alder: for alle. • Plan for 2024 må begynne å ta form Anne Stine vil gjerne komme til våren. Vi ser an påmeldinger til kurset som blir arrangert i høst. Tomas Larsen og Stian Pedersen planlegges. Planlegges brukmarked etter nyttår. • Læringspunkt Aktiviteter er litt seint ute på Sporti, men det er sammensatte grunner til at dette skjer. Bør være en kursvert til stede på kurs, noe som også er en del av samarbeidsavtalen. Må også være presiseres om det er felles lunsj eller ikke alle kursdager. <p>Evaluering av Klubbmesterskap høsten 2023</p> <p>Litt å gå på når det gjelder dugnadslistene, oppgavene bør fordeles bedre. Viktig at ikke de samme blir stående med oppgavene hele helga. Og viktig at det er to innpiskere.</p>	

	<p>Den som har hovedansvaret for de ulike tingene, kan få ansvaret for alt på sitt område.</p> <p>Innsjekk med klokkeslett: forventning om at man får godkjent innsjekk og at man blir møtt og får nødvendig informasjon.</p> <p>Uheldig at noen hester måtte stå på gress uten at man fikk valget.</p> <p>Sponsorer må nevnes i løpet av stevnet. Forslag til sport om de kan skrive noen ord om stevnet og takke sponsorer samtidig.</p> <p>Det bør passes på at dommerne er i sine egne bokser under hele stevnet. Stevneleder bør ta ansvar i slike situasjoner.</p> <p>Sekretariatet og speaker bør få arbeidsro og trafikk i bua bør begrenses mest mulig.</p> <p>Hyggelig med felles grilling. Det var generelt god stemning på stevnet.</p> <p>Klubbmesterskapet bør flyttes til våren.</p> <p>Stevnet bør starte litt seinere på dagen på lørdag og heller vare lenger for å kutte ned på overnatting holde og kostnadene nede.</p>	
3	<p>Samarbeidsavtaler Gjøres: Legges på nett.</p>	Liv Inger/Marte
4	<p>MG Gjøres: Avtalen må ferdigstilles, godkjennes og signeres.</p>	Marte/Liv Inger
5	<p>Vipps Nye klistremerker er bestilt.</p>	Marion
6	<p>Lokallagssamling i november 17. november. Klubben sender Marte og Marion.</p>	Marion
7	<p>Materialliste Det jobbes med en liste over klubbens og komiteenes eiendeler. Føres inn i en egen bok.</p>	Klubben/komiteene
8	<p>Politiattest Mangler fortsatt noen politiattester. Politiattest er et krav fra Norges idrettsforbund for alle som skal bidra på arrangement for barn.</p>	Marion
9	<p>Klubbhåndbok</p>	Liv Inger

	LI starter på å skrive en klubbhåndbok. Vi får tak i den som eksisterer fra tidligere om mulig og tar utgangspunkt i den. Sjekkes med styret hva som finnes fra før.	
10	Økonomi: Budsjett for inneværende og neste år Gry og Venche sender ut oppdatert kvartalsregnskap 15. oktober. Komiteene setter opp sine budsjett for 2024 og leverer til Gry innen midten av november. Da kan klubbens budsjett for neste år settes sammen.	Gry
11	Evt. Vi utarbeider plan for Stian Pedersen-kursene.	
12	Neste styremøte: 25. oktober kl. 18.00 med alle komitemedlemmer Sted: Stjørdal, på jobben til Line. Pizza bestilles.	